

Highlights 行程精选

PERTH 珀斯



Caversham Wildlife Park 凯维森野生动物园

Caversham Wildlife Park showcasing the largest private collection of native wildlife in Western Australia. Hand-feed the kangaroos, join interactive farm show, touch a possum and take pictures with koalas.

这里拥有澳洲当地动物物种最丰富的公园之一。游客可在此近距离接触这些澳洲特有的动物，如观看农场表演、喂食袋鼠、抚摸负鼠、与考拉熊合照等等。

Fremantle City 弗里曼特尔

Fremantle's streets are filled with a wild collection of art and music floats out from trendy cafes and bars. Visit the signature Fremantle Markets, Monument Hills, Fishing Boat Harbour and much more.

弗里曼特尔是个历史悠久的城市。这里的街道无时无刻都充满着音乐及艺术气息。您可游览著名的弗里曼特尔市场、纪念碑山、钓鱼船港等等。

Canal And Estuary Cruise 运河及河口游轮

Take the Canal and Estuary cruise of at Mandurah, commonly known as the dolphin city. Experience playful dolphins in their natural environment, diverse birdlife, magnificent canal homes and more.

乘坐曼哲拉运河及河口游轮巡航，曼哲拉通常被称为海豚城。趁着这个机会，在自然环境中观赏海豚嬉戏、参观拥有丰富多彩的鸟类湿地、壮丽的运河住宅及曼哲拉海洋码头等等。



Fremantle City 弗里曼特尔市区

Fremantle is a port city in Western Australia. It's commonly known for its Victorian architecture such as Fremantle Prison and The Round House. Also, visit Fremantle Arts Centre and Fremantle Markets for a cultural experience.

弗里曼特尔是西澳的一个重要港口。它以其维多利亚式的建筑，如弗里曼特尔监狱及圆屋而闻名。同时也可参观弗里曼特尔艺术中心及弗里曼特尔市场，进一步了解当地的文化。

Kings Park 国王公园

Kings Park is one of the world largest and most beautiful inner city parks with Aboriginal and European history. Visitors can enjoy sweeping views of Swan and Canning Rivers, the city skyline and the Darling Ranges.

它是世界上最大最美丽的市内公园之一，承载着澳洲土著和欧洲的历史。由于它绝佳的位置，使其成为欣赏珀斯城市天际线和天鹅河全景的热门首选之地。

Margaret River Chocolate Factory 玛格丽特河巧克力工厂

Margaret River Chocolate Company is a must visit for chocolate enthusiasts. They have cafes at factories where you can enjoy variety of desserts, chocolate fondues and more.

如果您是巧克力爱好者的话，那一定会非常享受参观这家玛格丽特河巧克力工厂。这里的两家工厂里都设有咖啡馆，因此您可以在这里品尝各种美味的蛋糕、甜品、巧克力火锅及更多！

5D4N PERTH & BEYOND (ZPP)

5天4晚 跨越珀斯

Perth / Swan Valley / Mandurah / Fremantle

珀斯 / 天鹅谷 / 曼杜拉 / 弗里曼特尔



Kings Park
英皇公园

Day 1 Depart ✈️ Arrive at Perth

Day 2 (B/L/D) Perth

- Entrance to Caversham Wildlife Park. Enjoy close-up encounters with the animals and a farm show.
- Stop by the Margaret River Chocolate Company.
- Free time at Kings Park to enjoy the view of Perth. Experience a walk along the treetop walkway (if time permits).

Day 3 (B/L/D) Perth 🚗 (1h) Mandurah 🚗 (1h) Fremantle

- Visit the aquatic city of Mandurah.
- Embark on the Canal & Estuary Cruise through the Ocean Marina and out to the Creery Wetlands Wildlife Reserve.
- Enjoy Fish & Chips' at Cicerello's for lunch.
- Take the Fremantle City Tour (walking tour) to see Monument Hill, the Round House, the Fishing Boat Harbour, and the Cappucino Strip.
- Explore the famous Fremantle Markets (open from Friday to Sunday).

Day 4 (B) Perth

- Free day to explore Perth.

Day 5 (B) Perth ✈️ Depart Home

第1天 飞往珀斯 ✈️

第2天 (早/午/晚) 珀斯

- 参观凯维森野生动物园，享受与动物近距离接触和表演节目。
- 参观制作高档巧克力的玛格丽特河巧克力公司。
- 在英皇公园自由活动，欣赏珀斯风景。若时间允许，可体验公园里穿越树林间的吊桥。

第3天 (早/午/晚) 珀斯 🚗 (1小时) 曼杜拉 🚗 (1小时) 弗里曼特尔

- 前往曼杜拉。
- 运河及河口游轮巡航，从海洋码头一直到小溪湿地野生动物保护区。
- 享用西澳第一的Cicerello's炸鱼薯条午餐。
- 弗里曼特尔漫步观光游：纪念碑山、圆屋、集市与钓鱼船港和咖啡道。
- 参观著名的弗里曼特尔市集（周五至周日营业）。



第4天 (早) 珀斯

- 自由活动。

第5天 (早) 珀斯 ✈️ 回返家园



Fremantle Market
弗里曼特尔市集

	NIGHT(S) STAY 住宿
Perth 珀斯	4N 晚
	MEALS INCLUDED 膳食
4 Breakfasts 早餐 2 Lunches 午餐 2 Dinners 晚餐	
	MEAL HIGHLIGHTS 特选膳食
• Cicerello's Fish and Chips Cicerello's 炸鱼薯条	
	FEES INCLUDED 入门票
• Caversham Wildlife Park 凯维森野生动物园 • Margaret River Chocolate Company 玛格丽特河巧克力公司 • Canal & Estuary Cruise 游轮巡航 • Fremantle City Tour 弗里曼特尔市观光游	

